
Zápis porady vedení oddílu triatlonu TJ Spartak Třebíč ze dne 3.12.2024 

 

- stanovisko předsedy Milana Procházky k situaci v oddíle – štěpení oddílu, komunikace trenér x 

svěřenec, přechody mezi trenéry, kritika ze strany rodičů, … 

- reakce Martina Hanáčka – chybí komunikace v rámci trenérů, informace ke konání soustředění, 

provázanost tréninkových skupin, osobní angažovanost, … 

- stav členské základny k 1.12.2024 

- stav SpS a SCM a jejich stav v roce 2025 (JB) – čerpání financí jednotlivců, popř. přenos do roku 2025  

- hospodaření oddílu a výhled na finanční rezervu k 31.12.2024 

- čerpání financí včetně dotačních zdrojů: 

- proplacení startovného, 

- odměny za reprezentaci oddílu na závodech 

- plavecké soustředění v Olomouci s příspěvkem na ubytování 

- příspěvek na lékařské prohlídky i v roce 2025 

- informace ze setkání výboru TJ Spartak Třebíč – výstavba atletického tunelu, dotace na opravu 

běžeckého tartanového oválu, hospodaření TJ, dotace pro TJ 

- nábor nových členu v dětských kategoriích – tělocvična pro všechny (MH, SM) 

- rozpis tréninků: plavání, atletika, tělocvična dle kapacity jednotlivých trenérů 

- informovanost členů přes WhatAppovou skupinu (možnost zařazení dalších členů) 

- využívání podpory Kraje Vysočina pro triatlon v rámci KCTM v roce 2024 a 2025, stmelení 

oddílových skupin v rámci kraje (převaha Třebíč, Žďár nad Sázavou) (MP) 

- podklady za trenérskou činnost pro evidenci pro TJ Spartak shromáždí a odevzdá předseda   

- další zapojení trenérů v budoucnu (MP, VP) 

- plánování činnosti pro oddíl v roce 2025 (MH) 

- termín pro členskou schůzi stanoven na úterý 7.1.2025 s rozdělením úkolů pro členy výboru 

 

Přítomni: 

Milan Procházka, Jiří Března, Vendula Procházková, Martin Hanáček, Stanislav Mitiska  

 

Zápis provedla Vendula Procházková 


